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TECHNICAL DATA SHEET

AF-160 HERBAL

READY TO USE LIQUID AIR FRESHENER

DESCRIPTION

AF-160 HERBAL is a ready to use liquid air freshener, with a fruity and floral scent. It can be used to impart a fresh-air fragrance
to hospital rooms, hotel and motel rooms, meeting rooms, dining areas, cloakrooms, storage spaces. It can be also used for car
interiors. It solves quickly bad odours such as: cigarette, humidity, mold, urine, fecal, etc. AF-160 HERBAL traps and destroys the
source of odors instead of simply covering them up.

DIRECTIONS FOR USE

Spray the AF-160 HERBAL directly on surfaces that emit bad odours. For delicate fabrics, test on inconspicious area before using.

INGREDIENTS

Water, surfactants, perfume, dye.

SPECIFICATIONS REGULATIONS AVAILABLE SIZES

- Appearance : Clear liquid - WHMIS : Not regulated - 4*4 L code # 161044
- Color : Orange - TDG : Not regulated - 20 L code # 161020
- Odor : Flower - CFIA : Approved
- Concentrated pH / 1% : 8 - 10 / 7 - 8
- Density 25 °C (kg/L) : 0.99 - 1.01
- Active material (%) : 1 - 5

HAZARDS / PRECAUTIONS / FIRST AID

Not a hazardous product. Wash thoroughly after handling. Get medical advice/attention if you feel unwell.
For more informations, consult the safety data sheet.

NOTE

B.O.D. CHEMICALS INC. may not be responsible for damages or physical injuries resulting in the use of this product. The user recognizes the risk
in the use of this product and must consult and respect directions and dangers of this product. Consult the safety data sheet and the label of the
product for more details.
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FICHE TECHNIQUE

AF-160 HERBAL

DÉSODORISANT LIQUIDE PRÊT À UTILISER

DESCRIPTION

AF-160 HERBAL est un désodorisant liquide prêt à utiliser, à odeur florale et fruitée. Il peut être utilisé pour apporter un doux
parfum aux chambres d’hôpitaux, chambres d’hôtels et de motels, salles de conférence, salles à manger, vestiaires, salles
d'entreposage. Il peut être également employé pour l’intérieur des voitures. Il permet de contrôler rapidement les mauvaises odeurs
telles que : cigarette, humidité, moisissure, urine, matières fécales, etc. AF-160 HERBAL ne fait pas que masquer les odeurs, il les
capture et les détruit à la source.

MODE D’EMPLOI

Vaporiser AF-160 HERBAL directement sur les surfaces d'où proviennent les mauvaises odeurs. Pour les tissus délicats, faire un
essai sur une partie peu visible avant d’utiliser.

INGRÉDIENTS

Eau, agents tensioactifs, fragrance, colorant.

SPÉCIFICATIONS RÉGLEMENTATIONS FORMATS DISPONIBLES

- Apparence : Liquide clair - SIMDUT : Non réglementé - 4*4 L code # 161044
- Couleur : Orange - TMD : Non réglementé - 20 L code # 161020
- Odeur : Floral - ACIA : Approuvé
- pH concentré / 1% : 8 - 10 / 7 - 8
- Densité à 25 °C (kg/L) : 0.99 - 1.01
- Matière active (%) : 1 - 5

DANGERS / PRÉCAUTIONS / PREMIERS SOINS

Pas un produit dangereux. Se laver soigneusement la peau après manipulation. Consulter un médecin en cas de malaise.
Pour plus d’informations, consulter la fiche de données de sécurité.

NOTE

LES CHIMIQUES B.O.D. INC. ne peuvent en aucun cas être tenu responsable des dommages ou des blessures corporelles pouvant résulter de
l’utilisation de ce produit. L’utilisateur reconnaît les risques reliés à l’usage de ce produit et se doit de consulter et de respecter les directives et les
mises en garde de ce produit. Consulter la fiche de données de sécurité et l’étiquette du produit pour plus de détails.
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